
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte lezer, 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer De Haan van het CDA 

gestelde vragen ex art. 36 RvO over de gevolgen van de rechterlijke uitspraak over de 

huurovereenkomst met Hockeyclub Groningen (HCG). De brief van de vragensteller 

treft u in de bijlage aan. 

 

Sinds de herindeling zijn we binnen onze nieuwe gemeente Groningen op alle fronten 

bezig om te harmoniseren en daarmee dus gelijke afspraken te maken. De raad heeft 

op 31 maart 2021 een besluit genomen om de sporttarieven te harmoniseren met een 

ingroeiregeling van 6 jaar (nr.77182-2021). Deze ingroeiregeling houdt in dat de clubs 

het eerste jaar nog geen verhoging hebben gekregen, maar dat we in de 5 jaren daarna 

de tarieven jaarlijks verhogen met 20% bovenop de reguliere indexatie.  

 

Alle clubs in Haren en Ten Boer zijn dus vanaf het seizoen 2022/2023 een ander 

huurtarief voor de sportaccommodaties gaan betalen. Daarmee zijn de sporttarieven 

vanaf het seizoen 2027/2028 volledig geharmoniseerd en hebben de clubs de tijd om 

hier in hun begroting rekening mee te houden. De twee hockeyverenigingen HCG en 

GHBS waren nog niet meegenomen in deze harmonisatie, omdat we eerst de tarieven 

van een hockeyveld op hetzelfde niveau als dat van een voetbalveld wilde brengen. Dit 

is inmiddels gebeurd. GHBS is meegegaan in de harmonisatie en met HCG zijn we in 

2022 gestart met de harmonisatiegesprekken.  

  

Onderwerp  

Beantwoording vragen ex art. 36 RvO van het CDA over de gevolgen 

van de rechterlijke uitspraak over de huurovereenkomst met Hockeyclub 

Groningen  

 

 ter informatie 

 

 
  

 

 De leden van de raad van de gemeente Groningen 

te 

GRONINGEN 

Telefoon  14 050 Bijlage(n)  1 Ons kenmerk  17428-2024  

Datum  31-01-2024      Uw brief van        Uw kenmerk        

        

Estdal1g
Notitie
32704-2024



Volgvel 1 

 

 

De fractie van het CDA heeft de volgende vragen aan het college: 

 

1. Hoe kijkt het college aan tegen de uitspraak van de kantonrechter in deze zaak? 

Is zij van plan in hoger beroep te gaan? 

 

Wij beraden ons op dit moment samen met Trip Advocaten Notarissen op een eventueel 

hoger beroep. Zodra we hier een besluit over hebben genomen, zullen wij de raad 

informeren.  

 

2. Lopen er nog meer vergelijkbare zaken in de gemeente? Zijn er nog meer 

verenigingen die niet de huurtarieven betalen, zoals die zijn afgesproken met de 

harmonisatie van de sporttarieven? 

 

HGC is de enige sportclub met een bestaand contract dat niet past binnen het huidige 

sportbeleid. Met alle andere sportclubs in Groningen zijn afspraken gemaakt waarmee 

de sporttarieven zijn geharmoniseerd. 
 

3. Kan het college aangeven welke financiële consequenties de nieuwe tarieven 

voor Hockeyclub Groningen zouden hebben? 

 

Na opzegging van het huidige contract zou HCG, uitgaande van het seizoen 

2022/2023, via een seizoenstarief 16.700 euro meer gaan betalen. Op dit tarief is een 

ingroeiregeling van 6 jaar van toepassing. Voor de huidige veldhuur betaalt HCG nu 

ca. 20.000 euro per jaar.  

 

4. Nu de rechter oordeelt dat de herindeling geen reden geeft tot het opzeggen van 

de huurovereenkomst en daarmee de forse verhoging van de huur, is het college 

van mening dat de sporttarieven van de harmonisatie redelijk waren? 

 

De raad heeft op 31 maart 2021 een besluit genomen om de sporttarieven te 

harmoniseren met een ingroeiregeling van 6 jaar (nr.77182-2021). Door de 

harmonisatie zijn alle velden van Haren en Ten Boer, net als in de voormalige 

gemeente Groningen, opgenomen in de structurele vervangingsinvesteringsplanning 

en daarmee financieel geborgd. Deze harmonisatie heeft mede geleid tot een betere 

balans tussen de tarieven van de binnen- en buitensport en de buitensport onderling.  

 

5. Is het college bereid om op basis van deze uitspraak kritisch te kijken naar de 

sporttarieven en de manier waarop deze door de harmonisatie zijn verhoogd? 

 

Nee, zoals aangegeven is het harmonisatieproces in onze ogen zorgvuldig verlopen en 

dit heeft geleid tot een goed afgewogen besluit. 

 

6. Hoe kijkt het college naar het verschil in de tarieven voor de huur tussen 

Hockeyclub Groningen en vergelijkbare verenigingen in de gemeente? 

 

Wij hebben het “Gelijk Speelveld” ingezet om alle veldsporten qua tarieven op een 

gelijke manier te behandelen. We vinden het dan ook niet wenselijk dat met één  



Volgvel 2 

 

vereniging geen nieuwe afspraken kunnen worden gemaakt. Daarom beraden we ons 

of we in hoger beroep zullen gaan tegen de uitspraak van de kantonrechter. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


